
VVJ Generalforsamling den 21.04.2017 
 
Mødt: Per B. Sørensen, Hans E. Hansen, Henrik Demant, Bent T. Hansen, Flemming Møllgaard, Peter Quist og Frank 

Buthler. 

Fraværende: Carsten Hansen, Lars Møllegaard, Martin S. Andersen, Nicolaj H. Buthler, Lars Hansen. 

1) Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog Preben Svendsen som dirigent og han blev valgt med applaus. Han startede med at 

konstatere generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet, og han gennemgik dagsordenen. Der var 

fremmødt 17 medlemmer. 

2) Beretning siden sidste generalforsamling. 

Per Bo Sørensen forelagde årsberetningen, hvor han gennemgik årets arrangementer med bla.: 

* Jagttegnskursus sker i samarbejde med Nordfyns Jagtforening, og Bogense med 18 deltagere.   

* Jagthornsblæsning i regi af Langesø Jagthornslaug, hvor de blev nr. 3 danmarksmesterskabet i 2016. Den 

20. Maj er der igen DM på Reventlov gods på Lolland. 

* Jagt på Rugaard sammen med Nordfyns Jagtforening, hvor Kaj Rosengaard deltog i en god jagt. 

* Jagtgudstjeneste blev afholdt i Langesø Skovkapel med efterfølgende spisning, og der er plads til lidt flere. 

Per rettede en tak til menighedsrådet for lån af køreladen. 

* Vildt hygiejne kursus blev aflyst pga. For få tilmeldinger, men det bliver gentaget til foråret 2018. 

* Bukketræf i køreladen ved Langesø Skovkapel, med en god tilslutning, og mange bukke for andet år.  

* Fælles Nordfynsk ræveregulering blev afholdt i februar for at undgå konflikt med dåvildt jagt. Der deltog 

omkring 70 jægere, og der blev skudt 4 ræve af gravjægerne.  

* Jagtmesse i Særslev med de Nordfynske jagtforeninger, i den store hal, hvor Nak&Æd deltog. Der var knap 

400 besøgende. 

* Vilde duer ved skydning ved Hans Erik gentages i år, hvor der er lavet en meget jagt relateret bane. 

* Der har været ny konstituering i Jægerrådet, hvor Ove Petersen fra Bogense er blevet valgt til ny formand. 

* Per orienterede om den uro der har været i kredsen, og splittelsen i opbakningen til Georg som HB 

medlem. 

* Riffelbanen i Nr. Esterbølle er åben hver tirsdag fra kl. 17:30, og der er altid instruktører til stede. 

* Skydebanen på NFC holder åbent hver onsdag fra april måned. 

* Der er ca. 170 medlemmer i jagtforening i regi af DJ, og antallet er faldet med 10 siden sidste år. 

* Besøg på Rugårds fasaneri og det bliver gentaget i august 2017. 

* Der har i år været svært at få overholdt den frivillige fredning af dåvildt, og derfor er der blevet skudt for 

mange hjorte, og for få dåer samt kalve. Per opfordrede alle til at overholde de frivillige fredningstider.  

* Jagttids forhandlingerne er startet og DJ mener de har gode argumenter for deres indstilling. 

* Beretningen blev enstemmigt vedtaget med applaus, efter nogle spørgsmål der blev besvaret. 

* Lars Malver foreslog foreningen kunne initiere etablering af Markvildtlaug i lokalområdet. 

3) Revideret regnskab til godkendelse 

Flemming gennemgik det reviderede regnskab med en omsætning på 20.267,01 kr. og et underskud på 

912,84 kr.  Der er en kassebeholdning på 86.455,36 kr.  Regnskabet blev godkendt med applaus. 

Lars Malver efterspurgte planer for investering af de godt 60.000 kr., der er i kassebeholdningen. Pers 

umiddelbare svar var, at det giver en tryghed med en passende kassebeholdning, så vi kan tillade os et sats.   

4) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet blev foreslået uændret på 60 kr. af bestyrelsen. Kontingent for støttemedlemmer er uændret    

100 kr. 
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6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg Flemming Møllgaard, Lars Møllegaard, Per Bo Sørensen, Henrik Demant og Nicolaj Buthler. Alle 

ønskede genvalg, og det blev et genvalg til alle. 

7) Valg af suppleanter 

På valg var Kim Falck Grony og Ulrik Jørgensen (deltog ikke i gene, men Michael Nielsen og Kenneth 

Christensen stillede op til valg og begge blev valgt med applaus. 

8) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg var Jan Å. Nielsen, Morten W. Nielsen og de blev genvalgt. Revisorsuppleanter på valg var 

Torben Hansen og Nils Bendixsen som blev genvalgt. 

9) Evt. 

Per Startede med en stor tak til Preben Svendsen for hans rolle som dirigent. Dernæst en tak til Frank 

Buthler, der blev udnævnt til æresmedlem for godt 25 års arbejde i bestyrelsen. Lars Malver fortalte om 

udfordringerne med de fynske schweiss hundeføreres alder, hvor mange af dem  nu er blevet omkring de 70 

år. Det kan give pres på kortere sigt, og derfor bør der alle være med til at motivere interesserede til at 

starte på træning af aspiranter. Preben og Per takkede for god ro og orden på mødet 

 

Ved spisningen blev der trukket lod om 2 efterårsjagter, og de blev vundet af: 

- Frank Buthler 

- Kenneth Christensen  

(Jagten på Rugaard bliver i december 2017) 

 


